
Obecné zastupiteľstvo obce Zvončín  
Z Á P I S N I C A č. 3/2022 

 

Dátum, čas a miesto konania:13. júna o 17:30 hod, sála kultúrneho domu vo Zvončíne 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

P. poslankyňa Vitteková o 18:30 odišla z OZ kvôli iným pracovným povinnostiam.  

 

Bod č. 1: Otvorenie zasadnutia, schválenie programu 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Zvončín otvorila a viedla starostka obce Mgr. Katarína 

Dudášová, ktorá privítala prítomných poslancov. Konštatovala, že zasadnutia OZ sa zúčastnili 5 poslanci, 

z celkového počtu 7 poslancov, OZ bolo uznášania schopné. Poslanec Císar sa ospravedlnil. Návrh 

programu riadneho zasadnutia OZ obce Zvončín bol zverejnený na web sídle obce, ako aj na pozvánke, 

ktorý každý poslanec obdržal mailom. Starostka obce požiadala poslancov o pripomienky 

k navrhovanému programu rokovania.  

 

Schvaľovanie návrhu programu  

Uznesenie č. 15/2022 – OZ obce Zvončín schválilo program verejného zasadnutia, tak ako bol riadne 

zverejnený na web stránke obce a vývesnej tabuli obce. 

 
Návrh programu: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

3. Kontrola uznesení 

4. Informácie starostky obce Zvončín 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Odvolanie hlavného kontrolóra obce Zvončín (presunutý bod z verejného OZ zo dňa 8.3.2022) 

7. Prerokovanie záverečného účtu obce Zvončín za r. 2021 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 

9. Stanovisko audítora k záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 

10. Schvaľovanie záverečného účtu obce Zvončín za rok 2021 

11. Rozpočtové opatrenia č. 3 – 17/2022 

12. Správa hlavnej kontrolórky obce Zvončín za I. polrok 2022 

13. Schvaľovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvončín pre II. polrok 2022 

14. Schválenie počtu poslancov OZ na nasledujúce volebné obdobie 2022 - 2026 a schválenie úväzku starostu 

obce na nasledujúce funkčné obdobie  

15. Schvaľovanie VZN č. 1/2022 o organizácii miestneho referenda 

16. Schvaľovanie sadzobníka obce (priestor pri MŠ Zvončín) 

17. Interpelácia poslancov obecného zastupiteľstva obce Zvončín  

18. Rôzne 

19. Záver 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková  /   
Počet hlasov:  5 0 0 

  Uznesenie č. 15/2022 o navrhnutom programe bolo schválené. 

 

P. Strakošová vzniesla návrh na zmenu programu – doplnenie bodu programu – návrh na schválenie 

dodatku k rokovaciemu poriadku. 
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Uznesenie č. 16/2022 OZ obce Zvončín schválilo zmenu programu verejného zasadnutia o navrhnutý bod 

programu. 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  

3. Kontrola uznesení 

4. Informácie starostky obce Zvončín 

5. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

6. Odvolanie hlavného kontrolóra obce Zvončín (presunutý bod z verejného OZ zo dňa 8.3.2022) 

7. Prerokovanie záverečného účtu obce Zvončín za r. 2021 

8. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 

9. Stanovisko audítora k záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 

10. Schvaľovanie záverečného účtu obce Zvončín za rok 2021 

11. Rozpočtové opatrenia č. 3 – 17/2022 

12. Správa hlavnej kontrolórky obce Zvončín za I. polrok 2022 

13. Schvaľovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvončín pre II. polrok 2022 

14. Schválenie počtu poslancov OZ na nasledujúce volebné obdobie 2022 - 2026 a schválenie úväzku starostu 

obce na nasledujúce funkčné obdobie  

15. Schvaľovanie VZN č. 1/2022 o organizácii miestneho referenda 

16. Schvaľovanie sadzobníka obce (priestor pri MŠ Zvončín) 

17. Schvaľovanie dodatku k rokovaciemu poriadku 

18. Interpelácia poslancov obecného zastupiteľstva obce Zvončín  

19. Rôzne 

20. Záver 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková  /   
Počet hlasov:  5 0 0 

Uznesenie č.16/2022 bolo schválené. 

 

Bod č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  

Uznesenie č. 17/2022 – OZ obce Zvončín schválilo za zapisovateľku zápisnice zo zasadnutia OZ Ing. 

Drozdovú a za overovateľov zápisnice zo zasadnutia OZ p. Kravárik a p. Princ. 

 

 Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková  /   
Počet hlasov:  5 0 0 

Uznesenie č.17/2022 bolo schválené. 
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Bod č. 3 - Kontrola plnenia uznesení 

Uznesenie č. 18/2022 OZ obce Zvončín zobralo na vedomie kontrolu uznesení z predošlého zasadnutia 

obecného zastupiteľstva obce Zvončín, ktoré sa konalo 08.03.2022. 

 

 

Bod č. 4: Informácie starostky obce Zvončín 

• P. starostka informovala o doplnenom dopravnom značení – doplnená značka „daj 

prednosť v jazde“ v lokalite Nad Tehelňou, doplnený 1ks spomaľovač v uličke lokalita Dolinky, doplnená 

značka zo škodovej udalosti na začiatku ulice v lokalite Dolinky. Budú doplnené objednané merače 

rýchlosti 2ks na hlavnej ceste III. triedy v smere do TT a do Suchej n/P, doplnená 1ks značka prechodu 

predchodcov. 

 

• Ohľadom interpelácie p. poslanca Krajčoviča z OZ 8.3. 2022 týkajúcej sa zakúpených 

spotrebičov do kuchyne MŠ p. starostka vyzvala p. Kučerová – vedúcu školskej jedálne o objasnenie 

situácie. P. Kučerová p. poslancom vysvetlila, že vzhľadom na to, že kuchyňa MŠ varí pre 40 detí 

a zamestnancov MŠ, bolo potrebné vybaviť kuchyňu profesionálnymi spotrebičmi. Dňa 6.5.2022 boli 

nainštalované spotrebiče vo výške 5807.21 eura. Do MŠ bol zakúpený nasledovný tovar:  

 

 
 

P. Kučerová vysvetlila, že umývačka v roku 2021 sa pokazila a keďže v kuchyni bola iba jedna kuchárka 

nebolo možné, aby umývala riady ručne. Narýchlo sa teda kúpila umývačka na domáce použitie – 

vzhľadom na zdĺhavé obstaranie novej drahšej profesionálnej umývačky. Avšak domáca umývačka 

s dlhým cyklom nie je už dostačujúca pre kapacity kuchyne. 

 

P. Kravárik položil otázku p. Kučerovej, čo a ako funguje kuchyňa MŠ, čo by bolo potrebné zlepšiť 

a podobne? 

P. Kučerová konštatovala, že priestory kuchyne a jedálne sú v MŠ nedostačujúce. Taktiež vzniká problém 

v rámci bezpečnosti, nakoľko cesta pri výdaji obedov sa križuje so šatňou detí a mohlo by prísť ku kolízii. 

Deti z mladšej vekovej skupiny a z veľkej skupiny sa musia v jedálni striedať, nakoľko kapacita 

nedovoľuje prestravovať všetky deti.  

 

p. Viteková sa následne opýtala, aký bol záujem o predškolské vzdelávanie v tomto roku a či boli prijaté 

všetky deti, ktorých rodičia mali záujem. P. starostka vyzvala p. riaditeľku MŠ p. Plankovú, aby 

zodpovedala otázku. P. Planková informovala, že zápis v MŠ prebiehal od 1.5. do 20.5. 2022. Do MŠ sa 

podarilo umiestniť všetky deti s trvalým pobytom vo Zvončíne. Boli odmietnuté deti bez trvalého pobytu 
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vo Zvončíne a taktiež deti, ktoré ešte len v marci 2023 dovŕšia 3 roky. Vyjadrila obavu, že možno o rok, 

o dva nastane problém s kapacitami pri prijímaní nových detí. 

 

p. Kravárik položil otázku, či sa p. riaditeľka zaoberá informáciami, koľko bude asi predpokladaný počet 

záujemcov za 2, 3 roky? P. riaditeľka odpovedala, že aj pred tohto ročným zápisom, komunikovala s pani 

starostkou ohľadom predpokladaného počtu detí, ktoré by mohli prísť na zápis. P. riaditeľka vyjadrila 

záujem zistiť si tieto údaje, aby bola pripravená na to, ako to bude o rok, o dva. 

Konštatovala, že kolektív MŠ je veľmi dobrý a MŠ má výbornú perspektívu a MŠ je dobre nasmerovaná 

do budúcna. Taktiež vyzdvihla veľmi dobrú spoluprácu s rodičmi. 

 

P. Kravárik položil otázku, či je z hľadiska technického zabezpečenia budovy MŠ (požiarna ochrana, 

revízii atď.) niečo, čo by malo mať OZ na zreteli? P. starostka odpovedala, že problémom sú nezaplaštené 

hromozvody, taktiež zvody vody sú problémom a bude potrebné riešiť vsaky z vnútornej časti. Je tam 

problém aj s oknami, ktoré boli problémom už pri rekonštrukcii. Podrobnejšiu správu môže spracovať p. 

Šarajová, ktorá zabezpečuje OcÚ a MŠ BOZP a tiež požiarnu ochranu. 

 

• P. starostka ďalej prešla k interpelácii p. Strakošovej z OZ 8.3.2022, kde sa dopytovala, 

prečo sú v MŠ 2 upratovačky. P. starostka konštatovala, že p. upratovačkám sa navýšil priestor na údržbu 

o miestnosť pri MŠ a dvor a taktiež boli potrebné vyššie nároky na hygienu vzhľadom na pandémiu 

COVID 19. Zároveň je zvýšená výmera upratovacej plochy a to nasledovne: už k existujúcej výmere cca 

400m2, pribudol priestor pre krúžok anglického jazyka detí v MŠ v rozsahu 70m2 + priestor dvora MŠ 

v rozsahu 350m2 

P. riaditeľka k tejto interpelácii ešte dodala, že jedna upratovačka nedokáže pokryť potreby v MŠ. Do 

času, kedy bola v MŠ iba jedna upratovačka, ktorá mala pracovný čas od 9:45, bolo neúnosné, aby v MŠ 

nebol nikto, kto by pomohol učiteľkám v prípade drobných nehôd detí – pocikanie, vyliatie atď.. P. uč. si 

nemôžu dovoliť odísť od ostatných detí a riešiť tieto situácie. Taktiež bolo neprijateľné, aby deti 

v papučkách, chodili po špinavej podlahe do času, kedy prišla do práce p. upratovačka. V malej triede je 

taktiež potrebné, aby v zimných mesiacoch pomáhala p. upratovačka pri obliekaní, vyzliekaní detí, 

pretože sa deti potrebujú v nejakom časovom režime dostať von. Toto sú iba niektoré body, ktoré určite 

utvrdzujú fakt, že je mať potrebné v MŠ 2 upratovačky, ktoré pracujú na zmeny a dokážu vykryť okrem 

svojich činností aj tieto „pomocné“ činnosti, ktoré sú ale v MŠ nevyhnutné. Taktiež p. upratovačky denne 

dve hodiny pomáhajú p. kuchárke – spratanie riadov z jedálne a podobne. Taktiež p. Strakošová 

v interpelácii žiadala o vyčíslenie originálnych kompetencií MŠ Zvončín. P. ekonómka uviedla, že 

rozdiel, ktorý dopláca obec je: 

na MŠ 10 619,60 eur 

k ŠJ 36 493,60 eur. 

 

 
 

• Ďalším bodov v informáciách starostky bola informácia o riešení situácie ohľadom p. 

Habalu a cesty v lokalite Nad Tehelňou. P. Habala je vlastníkom časti miestnej komunikácie a je v riešení 

vysporiadanie tejto komunikácie. Celý proces je plne v pôsobnosti spoločnosti ISMONT. 
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• Následne p. starostka informovala, že spoločnosť VYPRA vie o svojom záväzku voči obci, 

čo sa týka výstavby chodníka. V súčasnosti ešte nie je stanovený termín výstavby, ale spoločnosť sa obci 

písomne zaviazala, že daný chodník dobuduje. 

 

• Bola podaná tiež informácia o nelegálnych skládkach azbestu v katastri obce. P. starostka 

informovala, že skládky sú v riešení. Posunuté boli ešte pri ich zistení Okresnému úradu Trnava a 

vyšetruje ich Environmentálna kriminalistika z Trenčína. Proces odstránenia je veľmi zdĺhavý a i napriek 

našim urgenciám sa tento proces nedá urýchliť. Obec taktiež skládky azbestu nemôže odstrániť vo 

vlastnej réžii, nakoľko sa jedná o nebezpečný odpad. 

 

 

Bod č. 5 – Pripomienky a dopyty obyvateľov obce – OZ berie na vedomie nasledovné dopyty 

občanov 

Zo strany občanov bola vznesená jedna písomná žiadosť o prerokovanie od p. Tomovičovej. P. Tomovičová 

adresovala OZ žiadosť o prerokovanie vyňatia zámeru zberného dvora z územného plánu obce Zvončín, 

nakoľko nie je ani ona a ani niektorí obyvatelia z lokality Nad Tehelňou stotožnení, že by denno denne 

chodili okolo zberného dvora, pretože by mal byť umiestnený pri „vstupe“ do tejto lokality.  

OZ obce Zvončín prisľúbilo, že danou žiadosťou a teda prerokovaním zmeny UP sa budú  zaoberať na 

ďalšom OZ. P. starostka tiež vyslovila zámer umiestniť do budúcna zberný dvor niekde mimo obydlí 

obyvateľov. 

 

Ústnou formou boli/neboli vznesené dopyty:  

 

Od. P. Císarovej bol vznesený apel voči p. Strakošovej: 

„12 rokov som ti pomáhala v kultúrnej komisii OZ, 12 rokov som ti zadarmo zháňala mäso, tak mi 

prosím povedz, ako môžeš o mne povedať, že som bola najslabší článok a že čo som spravila pre obec. Ja 

mám svedomie čisté a nenechám si na seba hádzať špinu. Vrátim sa ešte k minulému zastupiteľstvu, kedy 

ste chceli odvolávať hl. kontrolórku, ale vám to neprešlo. Sedeli ste s p. Krajčovičom a mali ste napísaní 

zoznam. Keď ti p. Krajčovič povedal, aby si hovorila podľa bodov, povedala, že ale sú tu hentí dve. 

Hentie dve sú p. Debrecká a p. Císarová. Ja si toto od teba vyprosím. Je tu p. Lančarič, koľko sme ho 

urážali a dodnes sa za toho hanbím. Ja som sa mu ospravedlnila, aby si vedela.“ 

p. Strakošová odpovedala, že ona nemá dôvod na nejaký osobný útok voči p. Císarovej. P. Císarová jej 

vzápätí odpovedala, že presne čakala, že toto povie a že jej neverí. Taktiež, že jej v živote neodpustí 

krivdu, ktorú spáchala, že ju nazvala najslabšou a vyprosí si, aby musela po dedine počúvať, čo o nej 

hovorí p. Strakošová. 

 

P. Císarová sa opýtala p. poslancov, že im končí volebné obdobie a čo spravili pre túto obec? Peniaze na 

účte obec má, tak prečo sa v obci nerobí viac? Poznamenala, že OZ je hlavný orgán, ktorý rozhoduje 

o peniazoch v obci. Spýtala sa opätovne, prečo p. poslanci nedovolia spraviť dom smútku, kultúrny dom, 

akcie v obci. Vyzdvihla prácu p. Princa, p. Císara, p. Kravárika a p. Vittekovej na OZ ohľadom rozpočtu. 

Všetko si nechali vysvetliť a tiež sa konštruktívne pýtali na veci, o ktorých sa chceli dozvedieť viac. 

A vyjadrila názor, že si myslia viacerí, že p. Strakošová a p. Krajčovič sa dohadujú, kedy prídu, kedy nie 

a do čoho budú rýpať. 

 

p. Krajčovič apeloval na fakt, že p. Císarová tiež bola 16 rokov v OZ a nič sa nespravilo. Pýtal sa, prečo 

bola presťahovaná anténa z bytovky na Kultúrny dom (cez ktorú do KÚ zateká) a prečo za to obec 

ďalších 20 rokov platila z prostriedkov obce. P. Císarová odpovedala, že hádam neočakával, že ju pôjde 

dať ona dolu, ona nebola a že ona nebola šéfom OcÚ Zvončín. 

 

P. Krajčovič taktiež poukázal na to, že by bol rád, keby boli ako OZ viac informovaní o tom, čo sa v obci 

deje, bude diať. Taktiež vzniesol námietku, prečo sú materiály OZ zasielané iba 3 dni pred OZ – podľa 

jeho názoru má to byť 10 dní. Na to ho upozornila p. starostka a aj p. kontrolórka, že v rokovacom 

poriadku je jasne napísané, že materiály majú byť vopred posielané najneskôr 3 dni pred OZ a že 10 dní 

vopred majú byť poslancami vnesené požiadavky, ktoré chcete predkladať na OZ. 
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P. Hrubý vyjadril názor, že celá kultúra rokovania je nulová. Apeloval na poslancov, že netreba čakať až 

keď nastane havarijný stav, ale treba na takéto veci myslieť už pri schvaľovaní rozpočtu. Taktiež vyjadril 

názor, že by sa už OZ a starostka mohla dať dohromady, aby neišli proti sebe, pretože sa potom veľmi zle 

pracuje. 

 

P. Krajčovič opätovne poukázal na zlú komunikáciu medzi OZ a p. starostkou. Vypichol situáciu, že p. 

starostka mailom neinformovala OZ o tom, že bude v Obecnej záhrade Deň detí. Na to zareagoval p. 

poslankyňa Vitteková s otázkou, či p. Krajčovič vie, že 1.6. je každý rok deň detí a bývala vo Zvončíne 

akcia. Opýtala sa ho tiež, že prečo on nenapísal p. starostke a neopýtal sa, či nejaká akcia bude. 

P. starostka následne reagovala, že si uvedomuje, že komunikácia je zlá, že má svoje limity a môže sa 

posnažiť túto komunikáciu zlepšiť. Taktiež poprosila p. Krajčoviča, že ak sa niečo dozvie v obci, aby ju 

informoval buď telefonicky, alebo sa zastavil na OcÚ Zvončín. Taktiež upovedomila p. Krajčoviča, že 

dňa 31.05.2022 na pracovnom stretnutí poslancov informovala o termíne konania MDD v obci.  

 

- p. Lančarič vysvetlil, aká bola situácia ohľadom umiestnenia VTR na Kultúrnom dome a taktiež 

svoj pohľad na vyvlastnenie svojho pozemku p. Strakošovu, v čase keď bola starostkou obce Zvončín. Do 

dnešného dňa s vyvlastnením nesúhlasí. Požiadal terajšiu p. starostku o opätovné prešetrenie tejto 

situácie, nakoľko stále považuje svoje vyvlastnenie za krádež a tvrdí, že p. Strakošová konala iba vo svoj 

prospech a v rozpore so zákonom. 

P. Lančarič sa taktiež vyjadril k zbernému dvoru. Povedal, že pôvodný plán bol vytvoriť na priestore 

cintorín. Zberný dvor schválili p. Strakošová ako vtedajšia starostka a p. poslanci. P. vtedajšia starostka sa 

vtedy vyjadrila, že Zvončín má dostatočne veľký cintorín a nie je potrebné jeho rozšírenie. Taktiež sa 

vyjadril, že keby bolo priestranstvo klasifikované ako cintorín, nemohli by byť postavené domy v lokalite 

Nad Tehelňou, pretože by nesplnili vtedajšiu normu a síce, že cintorín musí byť minimálne 50m od 

domov. Takže bolo to potrebné kvôli investorovi rýchlo zmeniť v ÚP obce. 

 

- P. Lukáč a p. Križan vyjadrili nesúhlas s výzvami, ktoré im boli zaslané OcÚ Zvončín. Celý 

problém súvisí s parkovaním p. Lukáča a p. Križana na ceste v uličke k ihrisku (ústne požiadavky od 

občanov a rôznych inštitúcii), nakoľko tam je potom obmedzený prejazd vozidiel. P. starostka navrhla p. 

Križanovi stretnúť sa s dotknutými stranami. P. Hrubý sa obrátil na p. Križana, že čo mu bráni 

v parkovaní na vlastnom pozemku. P. Križan odpovedal, že mu nič nebráni. P. starostka taktiež navrhla 

stretnutie s p. Bartekovou zo Stavebného úradu v Trnave, ktorá vie relevantne ako odborník posúdiť, či 

má p. Križan vybudované plnohodnotné parkovacie miesta. P. Križan sa ešte ohradil, prečo jemu ako 

spoluvlastníkovi neprišla výzva (výzva bola adresovaná p. Heribanovej). Odpovedala mu p. Drozdová, 

ktorá má na starosti registratúru OcÚ, že ako prvotnému bola výzva poslaná jemu, avšak zásielka sa 

vrátila ako neprevzatá, takže keďže je spoluvlastníčkou p. Heribanová, bola výzva zaslaná na jej adresu. 

p. Adamcová, ktorá bývala od malička v uličke k ihrisku vyjadrila názor, že si myslí, že všetci vedia ako 

táto ulička vyzerá, že nespĺňa parametre plnohodnotnej cesty. Z ľudskej roviny si myslí, že p. Križana a aj 

p. Lukáč dobre vedia, aká je situácia v tejto uličke, že je to frekventovaná cesta a malo by byť teda 

prirodzené, parkovať si svoje autá na svojom pozemku. A druhá stránka je, že áno táto vec sa netýka iba 

Vás, ale je to globálny problém celého Zvončína. Obec osadí v danej lokalite dopravné značenie – zákaz 

státia v počte 2sk. 

 

P. Kravárik vyjadril názor, že chápe  p. Križana a p. Lukáča, že môžu byť rozhorčení, že dostali výzvu, 

ale uviedol, že je potrebné aby aj oni chápali, že môžu byť nahnevaní aj ľudia, ktorí v tejto lokalite 

bývajú. Sme jedna dedina, jedna komunita, tak si načúvajme a vychádzajme si v ústrety. Požiadal pánov, 

aby ak môžu, parkovali na svojich parkovacích miestach na svojich pozemkoch.  

P. Mrva podotkol, že tento dopyt sa týka preneseného výkonu štátnej správy a nie je to kompetencia OZ. 

S nesúhlasom z výzvou sa treba obrátiť na Stavebný úrad, ktorý je kompetentný riešiť túto situáciu. 
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Bod č.6: Odvolanie hlavného kontrolóra obce Zvončín (presunutý bod z verejného OZ zo dňa 

8.3.2022) 

 

Pozn.: bod presunutý z verejného OZ konaného dňa 8.3.2022, kedy ho p. Strakošová navrhla zaradiť do 

programu OZ obce Zvončín. 

Poslanci OZ zobrali na vedomie právny názor advokáta JUDr. Mrvu a nehlasovali o odvolaní hl. 

kontrolórky. 

 

P. Strakošová odovzdala p. kontrolórke upozornenie za porušenie povinností zamestnanca. Ako dôvod bol 

uvedený, že vo VZN obce Zvončín č. 2/2017 je uvedené, že vyúčtovanie dotácii má kontrolovať hl. 

kontrolór. Podľa adresovaného upozornenie p. kontrolórka neskontrolovala vyúčtovanie dotácii za rok 

2021. Taktiež bolo v upozornení poukázané na nečinnosť hl. kontrolórky vo veci žiadosti p. 

Mikolášikovej na prešetrenie jej písomného upozornenia zo strany zamestnávateľa. 

 

P. kontrolórka sa vyjadrila k tomuto upozorneniu nasledovne: 

Čo sa týka kontroly vyúčtovania dotácii – hl. kontról robí kontrolu na základe Plánu kontrolnej činnosti, 

ktorý schvaľuje OZ obce Zvončín. P. kontrolórka v Pláne kontrolnej činnosti pre I. polrok 2021 nemala 

zahrnutú kontrolu zúčtovania dotácii. A i keď je vo VZN napísané, že vyúčtovanie dotácii kontroluje hl. 

kontrolór, je to iba v prípade, že má takúto kontrolu v Pláne kontrolnej činností zahrnutú. 

 

Čo sa týka veci žiadosti p. Mikolášikovej – p. kontrolórka nekontroluje na základe žiadosti 

zamestnankyne OcÚ, ktorá sa cítila byť dotknutá. Zopakovala, že Plán kontrolnej činnosti p. kontrolórke 

schvaľuje OZ obce Zvončín.  P. kontrolórka tiež uviedla, že stanovisko k upozorneniu zašle všetkým 

poslancom aj písomne mailom.  

 

P. ekonómka ešte poznamenala, že vyúčtovanie dotácii sa kontroluje, keď sa účtuje zúčtovanie dotácii na 

konci roka. Vtedy sa robí základná finančná kontrola, či boli finančné prostriedky použité v súlade 

s rozpočtom a zmluvami o dotáciách . Toto je plne v kompetencii ekonóma, účtovníka a túto kontrolu 

podpisuje i starostka obce. 

 

JUDr. Mrva ešte v závere podotkol ako nezainteresovaný účastník, že keď má OZ najprv vymyslený 

návrh odvolať hl. kontrolórky kvôli úväzku a  následne sa odvolanie neuskutoční a OZ odovzdá iba 

nejaké upozornenie, tak to vyznieva celé ako úmyselné, účelové vymyslenie nejakého dôvodu na 

odvolanie. 

 

P. Kravárik sa ešte spýtal, či je možná dohoda o ukončení spolupráce s p. hl. kontrolórkou. P. Mrva mu 

odpovedal, že dohoda je  možná vždy, nakoľko to je pracovno-právny vzťah, ale musí to byť dohoda 

dvoch strán. 

 

 

Bod č.7: Prerokovanie záverečného účtu obce Zvončín za r. 2021 (predrokované na PP 31.05.2022) 

Uznesenie č. 19/2022 - OZ obce Zvončín berie na vedomie prerokovanie záverečného účtu obce Zvončín 

za rok 2021 

 

 

Bod č.8: Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 

(predrokované na PP 31.05.2022) 

Uznesenie č. 20/2022 - OZ obce Zvončín berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra k 

záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 
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Bod č.9: Stanovisko audítora k záverečnému účtu obce Zvončín za rok 2021 

Uznesenie č. 21/2022 - OZ obce Zvončín berie na vedomie stanovisko audítora k záverečnému účtu obce 

Zvončín za rok 2021 

 

 

Bod č.10: Schvaľovanie záverečného účtu obce Zvončín za rok 2021 (predrokované na PP 31.05.2022) 

- Uznesenie č. 22/2022 –OZ obce Zvončín schválilo záverečný účet obce Zvončín za rok 2021 

a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič   / 

Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  3 0 1 

Uznesenie č. 22/2022 bolo schválené. 

 

- Návrh uznesenia č. 23/2022 –OZ obce Zvončín schválilo použitie prebytku rozpočtového 

hospodárenia za rok 2021 vo výške 99 514,70€ do rezervného fondu obce Zvončín. 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 23/2022 bolo schválené. 

 

Bod č.11: Rozpočtové opatrenia č. 3 – 17/2022 

- Návrh uznesenia č. 24/2022 –OZ obce Zvončín berie na vedomie rozpočtové opatrenia č: 3, 4, 5, 

6, 7, 8 a 9 

 

- Návrh uznesenia č. 25/2022 –OZ obce Zvončín schválilo rozpočtové opatrenia č. 10 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik   / 
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Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:     
Uznesenie č. 25/2022 bolo schválené. 
 

 

- Návrh uznesenia č. 26/2022 –OZ obce Zvončín schválilo použitie rezervného fondu na: 

rekonštrukcia chodníkov doplatok vo výške 9 000,- € 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik   / 

Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  3 0 1 

Uznesenie č. 26/2022 bolo schválené. 

 

 

- Návrh uznesenia č. .27/2022 –OZ obce Zvončín schvaľuje rozpočtové opatrenia č. 11 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik   / 

Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  3 0 1 

Uznesenie č. 27/2022 bolo schválené 

 

 

- Návrh uznesenia č. 28/2022 –OZ obce Zvončín schválilo dodatok č. 2 k Zmluve o dielo Služby 

Cífer s.r.o.,  

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik  /  
Mgr. Michaela Strakošová /   
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Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  3 1 0 

Uznesenie č. 28/2022 bolo schválené. 
 

 

- Návrh uznesenia č. 29/2022 –OZ obce Zvončín schválilo použitie rezervného fondu na: 

kolumbárium vo výške 9 600,- € (predrokované na PP 31.05.2022) 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ   / 

Rastislav Krajčovič   / 

Ing. Jozef Kravárik   / 

Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  1 0 3 

Uznesenie č. 29/2022 nebolo schválené. 

 

 

- Návrh uznesenia č. 30/2022 –OZ obce Zvončín schválilo použitie rezervného fondu na: 

projektovú dokumentáciu na komplexnú rekonštrukciu OcÚ+KD vo výške 17 000,- € 

(predrokované na PP 31.05.2022) 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 30/2022 bolo schválené. 

 

 

- Návrh uznesenia č. 31/2022 –OZ obce Zvončín schválilo rozpočtové opatrenia č. 13 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
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Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 31/2022 bolo schválené 

 

 

 

- Návrh uznesenia č. 32/2022 –OZ obce Zvončín schválilo použitie rezervného fondu na: 

rekonštrukciu priestoru pred obecným úradom – priestory kotolne vo výške 20 000,- € 

(predrokované na PP 31.05.2022) 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič  /  
Ing. Jozef Kravárik  /  
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  2 2 0 

Uznesenie č. 32/2022 nebolo schválené. 

 

 

- Návrh uznesenia č. 33/2022 –OZ obce Zvončín schválilo rozpočtové opatrenia č. 15 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik   / 

Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  3 0 1 

Uznesenie č. 33/2022 bolo schválené 

 

 

- Návrh uznesenia č. 34/2022 –OZ obce Zvončín schválilo rozpočtové opatrenia č. 16 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik   / 

Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  3 0 1 
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Uznesenie č. 34/2022 bolo schválené 

 

 

 

- Návrh uznesenia č. 35/2022 – OZ obce Zvončín schválilo použitie rezervného fondu na: 

zakúpenie nového pieskoviska MŠ Zvončín vo výške  2 600,- € (predrokované na PP 08.03.2022) 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 35/2022 bolo schválené. 

 

- Návrh uznesenia č. 36/2022 –OZ obce Zvončín schválilo rozpočtové opatrenia č. 17 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 36/2022 bolo schválené 

 

 

- Návrh uznesenia č. 37./2022 –OZ obce Zvončín schválilo rozpočtové opatrenia č. 18 – zapojenie 

prostriedkov rezervného fondu vo výške 2 600 eur. 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:     
Uznesenie č.38/2022 bolo schválené 
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Bod č.12: Správa hlavnej kontrolórky obce Zvončín za I. polrok 2022 

- Návrh uznesenia č. 38 /2022 - OZ obce Zvončín berie na vedomie správu hlavného kontrolóra 

obce Zvončín za I. polrok 2022. (predrokované na PP 31.05.2022) 

 

 

Bod č.13: Schvaľovanie plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Zvončín pre II. polrok 

2022 

- Návrh uznesenia č. 39./2022 –OZ obce Zvončín schválilo plán kontrolnej činnosti hlavnej 

kontrolórky obce Zvončín pre II. polrok 2022, ktorý bol doplnený  o kontrolu plnenia rozpočtu 

a rozpočtových opatrení a kontrolu zásad hospodárenia obce Zvončín za I. polrok roku 2022. OZ 

schválilo, že doplnená časť kontroly bude kontrolórkou vykonaná za adekvátnu odplatu, nakoľko 

takýto rozsah kontroly je už nad rámec jej úväzku. 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č.39/2022 bolo schválené 

 

 

Bod č.14: Schválenie počtu poslancov OZ na nasledujúce volebné obdobie a schválenie úväzku 

starostu obce na nasledujúce funkčné obdobie 2022-2026 

- Návrh uznesenia č. .40./2022 – OZ obce Zvončín: 

a) určuje v súlade s § 11 ods. 3  písm. d) Slovenskej národnej rady č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov na celé nasledujúce volebné obdobie 2022 - 2026 počet 

poslancov Obecného zastupiteľstva obce Zvončín v počet 7 

b) určuje v súlade s § 11 ods.4 písm. i) zákona Slovenskej národnej rady č.369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na nasledujúce volebné obdobie 2022 - 2026 

rozsah výkonu funkcie starostu obce Zvončín na plný úväzok 

 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č.40/2022 bolo schválené 
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Bod č.15: Schvaľovanie VZN č. 1/2022 o organizácii miestneho referenda 

- Návrh uznesenia č. 41/2022 –OZ obce Zvončín schválilo VZN č. 1/2022 o organizácii miestneho 

referenda. (predrokované na PP 31.05.2022) 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 41/2022 bolo schválené. 

 

Bod č.16: Schvaľovanie sadzobníka obce (priestor pri MŠ Zvončín) 

- Návrh uznesenia č. 42/2022 –OZ obce Zvončín schválilo sadzobník obce Zvončín – priestor pri 

MŠ Zvončín (predrokované na PP 31.05.2022), tak ako bol predložený 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 

Uznesenie č. 42 /2022 bolo schválené. 

 

 

Bod č.17: Schvaľovanie doplnenia rokovacieho poriadku 

- Návrh uznesenia č. 43/2022 –OZ obce Zvončín schválilo doplnenie rokovacieho poriadku 

o predložený bod. 

 

Hlasovanie:    

Tit. Meno a priezvisko ZA:  PROTI:  ZDRŽAL SA:  

Ing. Milan Císar     
Jozef Hrčka    
MUDr. Patrik Princ /   
Rastislav Krajčovič /   
Ing. Jozef Kravárik /   
Mgr. Michaela Strakošová /   
Mgr. Alica Vitteková     
Počet hlasov:  4 0 0 
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Uznesenie č. 43/2022 bolo schválené. 

 

Bod č.18: Interpelácia poslancov obecného zastupiteľstva obce Zvončín  

p. Kravárik sa vyjadril k havarijnej situácii na kanalizácii (upchatá kanalizácia na hlavnej ulici obci 

Zvončín), ktorá bola riešená pracovníkmi TAVOS dňa 6.6.2022. Dopytoval sa, či má obec vypracovaný 

plán preventívnych opatrení, aby sa takáto situácia neopakovala. P. starostka usmernila p. Kravárika, že 

otázky ohľadom prevencie by bolo dobré adresovať priamo TAVOS-u. 

  

P. Krajčovič vyjadril názor, že by rád riešil situáciu havarijného stavu kotolne. Poprosil o stretnutie, 

kde by sa dohodlo riešenie tejto situácie, nakoľko opravu tohto stavu na OZ poslanci neschválili. 

Následne položil otázku, či ešte p. Heribanová pracuje ako kuchárka v MŠ? P. starostka odpovedala, že 

k 31.3. p. Heribanová dohodou ukončila pracovný pomer. 

Ďalšia otázka bola, či bol v uličke Dolinky osadený nový spomaľovač alebo odtrhnutá časť pôvodného? 

P. starostka odpovedala, že spomaľovač bol doplnený iba o „jazdenku“ , čiže obec neplatila za celý 

spomaľovač. 

 

P. Krajčovič, sa ešte spýtal, či za značku osadenú pri RD  č. 40 platí obec? P. starostka odpovedal, že 

značka bola osadená a zaplatená v rámci škodovej udalosti, ktorá vznikla obci. 

 

P. Krajčovič tiež apeloval na p. starostku, aby upozornila pracovníkov OcÚ, ktorí chodia kosiť do 

Ekoparku, aby tam nezachádzali s autom. P. starostka poprosila p. Krajčoviča o zhovievavosť a poukázala 

na skutočnosť, že s autom pracovníci OcÚ zachádzajú, keď idú kosiť Ekopark a majú v aute naložené 

kosačky, benzín a iné náradie potrebné na kosenie. 

 

Bod č.19: Rôzne 

p. Karadyová sa pýtala  na práce, ktoré sa dňa 13.6.2022 začali uskutočňovať na ceste od OcÚ 

k firme SPEDAS. P. starostka objasnila, že sa začali opravy a rekonštrukcie cesty (schválené OZ) – vsak 

a uličné vpuste, aby nedochádzalo k státiu vody pred domami. V rámci opravy sa bude rekonštruovať aj 

prepadnutá vozovka pri p. Lampertovi a p. Lužákovej. 

 

Bod č.20: Záver - Starostka poďakovala všetkým prítomným za účasť. 

 

 

Mgr. Katarína Dudášová - starostka obce    ................................................... 

 

 

Zapisovateľ:  Ing. Andrea Drozdová, PhD.   .................................................... 

 

 

 

Overovatelia:  Ing. Jozef Kravárik   .................................................... 

 

 

   MUDr. Patrik Princ   .................................................... 

                      


